
Lp. Nr sesji z dnia Zgłaszający Interpelacja Wniosek Odpowiedzialni/Referat/StanowiskoAktualny stan załatwienia sprawy Uwagi

XVIII/2011 30.12.2011

Podjęcie działań w 

stosunku do tych, 

którzy bezmyślnie 

dokonują zasypywania 

koryta potoku Tabor od 

Królika Polskiego do 

Rymanowa

Referat ROŚ

Problem zgłoszony przez Przewodniczącego 

RM w Rymanowie, przekazano telefonicznie do 

PZMiUW w Rzeszowie - Oddział w Krosnie - 

Pani Annie TWARDY.

XVIII/2011 30.12.2011

Wykonanie 

zabezpieczenia barierą 

energochłonną 

betonowego przepustu 

naprzeciw posesji p. 

Penara na ul. 

Grunwaldzkiej w 

Rymanowie.

Referat INW

Od zarządcy drogi uzyskano informację, że w 

bieżącym roku planowany jest remont ściany 

przepustu i w ramach tych robót zamontowana 

zostanie bariera energochłonna.

XVIII/2011 30.12.2011

Zapytanie dot. sposobu odbioru  

śmieci za miesiąc grudzień 

2011 r. oraz za styczeń 2012 po 

wprowadzeniu nowych zasad  

odbioru i segregacji śmieci.

Odpowiedzi udzielono podczas sesji Rady 

Miejskiej

XVIII/2011 30.12.2011

Wniosek o zwrócenie uwagi na 

treść otrzymywanej odpowiedzi 

przez Starostę Krośnieńskiego 

na zgłaszane wnioski, 

interpelacje radnych 

proponując, aby w treści 

wskazaywane były terminy ich 

realizacji

Referat INW

Skierowane zostało zaproszenie Starosty 

Krośnieńskiego na posiedzenie komisji Rady 

Miejskiej.

XVIII/2011 30.12.2011

Podjęcie działań w Urzędzie 

Marszałkowkim o uwzględnienie 

w ich planach budowy chodnika 

przy ul. Długiej w Sieniawie i 

odcinka tej drogi.

Referat INW
Zgonie z wytycznymi dotyczącymi wspólnej 

przez realizacji zadań

XVIII/2011 30.12.2011

Podjęcie działań u zarządcy 

drogi krajowej o dokonanie 

wycinki rosnącej sosny przy 

wyjeździe z drogi powiatowej w 

Klimkówce.

Referat ROŚ

Drzewo nie posiada widocznych oznak choroby, 

a za jego utrzymaine i stan odpowiada zarządca 

drogi krajowej - GDDKiA Oddzial w Rzeszowie  - 

Rejon  Krosno. 

Mieczysław Tomków - 

radny

Kazimierz Kielar - radny 

Interpelacje, wnioski i zapytania z Sesji Rady Miejskiej w Rymanowie

Henryk Smolik - 

Przewodniczący RM



XVIII/2011 30.12.2011

Dokonanie wycinki i krzewów 

rosnących na obrzeżach rzeki 

Kościółkowej w Klimkówce na 

odcinku gdzie mają być 

prowadzone prace 

zabezpieczające i regulacyjne 

wskazanego miejsca.

Referat ROŚ

Po przeprowadzonej rozmowie z PZMiUW w 

Rzeszowie - Oddzial Krosno oraz PZD w 

Krośnie ustalono z Panem Kazimierzem 

KIELAREM -radnym RM, że wnioskowane do 

usunięcia drzewa rosną w pasie drogowym. W 

zwiazku z powyzszym o ich usunięcie wystapi  

PZD w Krosnie . 

XVIII/2011 30.12.2011

Dokonanie uregulowań odcinka 

rzeczki przy górnym przystanku 

PKS w Głębokiem.

Referat ROŚ

Wystapiono z pismem znak 

ROŚ.6332.1.2012.EW z dnia 08.02.2012 r. do 

Regionalnego Zarzadu Gospodarki Wodnej w 

Krakowie o kontynuację regulacji kolejnego 

odcinka potoku Głeboki  na wysokości górnego 

przystanku w górę miejscowisci.

XVIII/2011 30.12.2011

Ponowny wniosek w sprawie 

zakrzaczonej trakcji linii 

telefonicznej należącej do TP 

S.A. biegnącej do miejscowości 

Puławy i Wisłoczek.

Referat INW

Według oświadczenia Przedstawiciela 

Telekomunikacji Polskiej S.A. ustalony został 

zakres zakres koniecznej wycinki drzew i 

krzewów na trasie lini telekomunikacyjnej z 

Panem Bronisławem Brukiem. 

XVIII/2011 30.12.2011

Monitorowanie u Starosty 

Krośnieńskiego potrzeby 

dokończenia wyremontowania 

pozostawionego odcinka ok. 

1600 m drogi powiatowej na 

odcinku Milcza - Besko.

Referat INW

Pismem zn. 7226.3.2012 z dnia 10.01.2012 r. 

ponowiono wniosek do Starosty Sanockiego (z 

powiadomieniem Wójta Gminy Besko) o 

przeprowadzenie remontu nawierzchni drogi na 

odcinku Milcza - Besko.

XVIII/2011 30.12.2011

Wniosek o dokonanie 

oczyszczenia - odmulenia 

rowów przy drodze powiatowej 

w Milczy.

Referat INW

Skierowane zostało zaproszenie Starosty 

Krośnieńskiego na posiedzenie komisji Rady 

Miejskiej.

XVIII/2011 30.12.2011

Rozwiązać problem 

wałęsających się psów wzdłuż 

ul. Nadbrzeżnej w Posadzie 

Górnej, które atakują 

spacerujących nią 

przechodniów i kuracjuszy.

Straż Miejska
Straż Miejska pracuje nad tym, aby problem 

wałęsających się psów zniknął. 

XVIII/2011 30.12.2011

Wysłanie patroli służb 

mundurowych na obiekcie 

budowanej szatni sporotowej w 

Posadzie Górnej.

Straż Miejska

Patrol udający się w kieunku Rymanowa Zdroju 

ma zadane sprawdzenie terenu i budynku 

szatni na stadionie. 

Kazimierz Kielar - radny 

Bronisław Bruk - radny

Stanisław Adam - radny

Tomasz Rajnik - radny



XVIII/2011 30.12.2011

Podjęcie działań o dokonanie 

obcinki zwisających gałęzi 

drzew wierzyby na most na ul. 

Nadbrzeżnej w Posadzie 

Górnej, które ograniczają 

widoczność i zagrażają linii 

telefonicznej.

Referat ROŚ

Po ustaleniach z radnym RM i pracownikiem 

ZGK  - przycięcie gałęzi, które ograniczają 

widoczność zostalo zlecone do wykonania.

XVIII/2011 30.12.2011 Marian Różowicz - radny

Zapytanie dot. dokończenia 

prac na przebudowanym 

odcinku drogi powiatowej k. 

posejsji p. Chudzińskiego, a 

także o budowę chodnika przy 

drodze powiatowej w 

Klimkówce.

Referat INW

Pismem INW.7226.36.2011 skierowano 

wniosek ws kontynuacji zabudowy rowu przy ul. 

Zdrojowej w Klimkówce. Pisem PZD-DT-

5450/1/12 Starostwo udzieliło odpowiedzi o 

braku możliwości ujęcia do realizacji tego 

zadania w 2012 r. 

XVIII/2011 30.12.2011

Zabezpieczenie podmytego  

podczas sierpniowej powodzi 

odcinka drogi powiatowej 

Rudawka - Wiłoczek.

Referat INW

Skierowane zostało zaproszenie Starosty 

Krośnieńskiego na posiedzenie komisji Rady 

Miejskiej.

XVIII/2011 30.12.2011

Wykonanie wycinki drzew 

wzdłuż biegnącego światłowodu 

do Wisłoczka.
Referat ROŚ

Ustalono z Panem Janem ZALISZEM zakres 

prac, które należy wykonać w celu udrożnienia 

przejścia światłowodu. Zakres ten zostanie 

zgłoszony do realizacji do Telekomunikacji.

XVIII/2011 30.12.2011

Wniosek o dokonanie 

styczniowego odbioru śmieci od 

mieszkańców Wisłoczka na 

starych zasadach.

Odpowiedzi udzielono podczas sesji Rady 

Miejskiej

XVIII/2011 30.12.2011 Jan Dudzik - sołtys

Zbezpieczyć odchylonego 

przepustu drogowego k. posesji 

p. Gazdy w Bałuciance.

Referat INW

Ze względu na duży koszt wykonania - zadanie 

zostanie zrealizowane w przypadku powstania 

wolnych środków na zadaniach drogowych. 

Jan Zalisz - sołtys

Tomasz Rajnik - radny


